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。 內容筒介

《河北科學技朮史》以 2007 年卉始編霉，至 2012 年成苦，仿肘六

年肘惘。遠是…部全方位、多角度i己景河北省科學技朮投展目程的大

型著作。

面又才浩繁的目史資料，編者沿用中固侍銳的王朝体系順序，結合

科學技朮自身的友展特息，采用宏羽絨洽勻微現辨析相結合，科技“內

史"勻科技“外史"相結合 ì平洽勻敘事相結合，自然科技史勻社金

科技史相結合的方法，以肘同先后方序，以技木系事，以技朮系人，

以技*系友展，把自原始社金至 1980 年止的河北科學技木友展狀況、

友展水平、重大事件、著名目史人物等思主內其中。全唱一百五十余方

字，共分八編，除著名科學家編外，每編i艾十九章，基本涵蓋了河北

省科技友展的各小領域，全面反映了科學技朮在各小店史所段封河北

省社金經濟友展起到的引領和支撐作用。

本唱的又一特色是在編:IJ'迂程中堅持了突出科技、突出河北的原

則，以河北科技友展主錢方笠，以每小店史哲息的科技成就和社金背

景方諦，梳理出了河北科半技朮友展的店史進程:提出了河北科技友展

具有兩小周期、八小F介段的演替規律 g 揭示了河北科學技朮友展的主要

跡錯:阻室內出了河北店史上的一百項重大科技成就)[集了河北店史上

五十位著名科學家的生平侍~。

本二但內容丰富，資料翔裳，系鏡性強，囡文并茂，通俗易懂，;句

「大漢者提供了較全面的河北科技店史信息，可作方「大科技工作者

了解河北科技店史，更合理地規划未來科技友展方向和工作重貞的一

部參考文獻。

试读结束，需要全本PDF请购买 www.ertongbook.com



Brief Introduction 

The History of Science and Technology in Hebei Province has been compiled since 2007, 

and finished in 2012 after 6 years hard work, which is a large maste中iece recording the develop­

ment history of science and technology (sci-tech) in Hebei Province in an all-dimensional and 

muIti-angle way. 

Facing the vast and numerous historical materials of information, the compilers followed the 

sequence of Chinese traditional dynasties. In the light of the sci-tech development characteristics, 

we adopted the method of integrating the macroscopic extensive discussion with microcosmic 

discrimination , sci-tech “ internal history" with sci-tech “external history" , commentìng with 

narration , history of natural science and technology with history of social science and technol­

ogy. We introduced things, people and development all focused on the science and technology 

and their development in a chronicIe order with detailed elaboration of the status of development, 

level of development, important events, and famous historical figures , etc. in the field of science 

and technology in Hebei Province from primitive society to 1980. This book has more than 1.5 

million characters, which is divided into eight parts, each of them has nineteen chapters except 

the biography introductions, basically covering all the fields of sci-tech development in Hebei 

Province, comprehensively reflecting the leading and supporting functions of science and tech­

nology to the social and economic development in Hebei Province at each historical period. 

Another distinguishing feature of this book is that the principle on highlighting the science 

and technology, and highlighting Hebei Province has been insisted during the compilation pro­

cess. The historical course of the sci-tech development in Hebei Province has been run through 

via taking the principal line of sci-tech development in Hebei Province as the warp and the 

achievements and their social backgrounds at each history junction as the woof. This book comes 

up with the succession discipline of sci-tech development in Hebei Province on two periods and 

eight phases; reveals the main context of sci-tech development in Hebei Province; summarizes 

100 sci-tech results in the history of Hebei Province; and collects life stories and achievements of 

50 famous scientists in the history of Hebei Province. 

This book has abundant contents , detailed and accurate in 
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泥河灣耳圈j勾第一文化屋右制品

坪家宰人共頂骨

北京人畫原因

山頂洞人制造的鹿角棒或鹿魚捶 山頂洞人制造的骨計
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磁山姐合物遺垃
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